

《防疫訊息》110年5月24日公告：

Pandemic Prevention Announcement, May 24<sup>th</sup>, 2021

類別 Item	公告事項 Announcements	負責 單位 Office in charge
安心諮詢服務 Supportive Consultation	<p>1. 由於疫情持續延燒，因應本校遠距教學實施至期末，諮商暨健康中心於5/18-6/25，暫停初談、個人諮商與團體諮商，將採取定期電話關懷，如有其他未盡事宜將另行個別通知。</p> <p>2. 週一至週五 9:00-17:00 開放安心輔導專線/信箱：04-26328001#11273 或 pu102a0@pu.edu.tw，由諮商暨健康中心專業輔導人員提供疫情間之情緒支持、心理衛教等諮詢及轉介協助，歡迎同學多加使用。</p> <p>A. Due to the ongoing spread of the pandemic in addition to the remote learning extended to the end of the semester, initial interviews, personal counseling and group counseling will be temporarily closed from May 18th –June 25th by the Counseling and Health Center. Instead, regular phone greetings will take place. Further matters not mentioned will be notified individually.</p> <p>B. The supportive hotline/ mailbox is open during 9:00-17:00, Monday-Friday. Reach us via 04-26328001#11273 or <a href="mailto:pu102a0@pu.edu.tw">pu102a0@pu.edu.tw</a> Counselors from Counseling and Health Center will provide emotional support, inquiries on mental health, and referral assistance during the pandemic. Students are fully welcome to utilize these services.</p>	學務處諮商暨健康 中心 Counseling and Health Center 11263-11264 11267-11269 11274、11276

秘書處



秘書長

110年5月24日